



## WINNER OF ACQ5 GLOBAL AWARDS 2016

We are pleased to announce that ALCO is honored as the winner of [ACQ5 Global Awards 2016](#), which represent the best of breed in the industry. ALCO, for second consecutive year, was listed as the NICHE INSURANCE BROKER OF THE YEAR, whilst our Director Mr. Andrew Liu was listed as the GAMECHANGER OF THE YEAR.

ACQ Annual Award Programs recognize organizations and individuals that have achieved outstanding commercial success in designated areas of expertise. The ACQ Annual Award Framework (AAA Framework) is utilized as a structured model of assessment that enables the participating organizations to be benchmarked against world class performance standards. Most importantly, all award winners are chosen by the industry itself.

The 2016 ACQ5 Global Award winners always represent the best of breed in the industry and have earned these honors by standing out in a group of very impressive finalists. This year, ACQ5 focus on organizations and individuals that can demonstrate an ability to deliver services and skills to meet clients' needs and adapt to market and regulatory conditions and to consider candidates that may not always be global in scale, but are truly world class in the way they are run and in the services they deliver to clients.

We would like to express our gratitude for your continuous support to ALCO and wish you peace and health in this golden Autumn.

30<sup>th</sup> September 2016





## 荣登ACQ5杂志2016全球年度榜单

我们非常荣幸地宣布，ALCO作为亚洲海事领域的行业领先品牌，荣登ACQ5杂志2016全球年度榜单。ALCO集团连续第二年被评为“年度最具影响力海事保险经纪公司（亚洲地区）”，ANDREW LIU先生被评为“年度领军人物”。

ACQ年度评选项目专注于在专业领域内取得卓越成就的企业和个人。以ACQ专项评选架构为基础，采用世界一流绩效标准衡量所有参选企业。所有获奖者均由业内评选而出。

2016年ACQ5全球榜单上榜者均为行业先锋，从众多竞争者中脱颖而出。今年，ACQ5重点关注那些致力于满足客户在服务与技术能力方面的需求以及适应市场及监管条件的企业以及个人，并且不再局限于全球规模的企业，而是关注企业的经营模式以及个性化服务，从而评选出真正达到世界一流水准的企业。

值此金秋之际，我们衷心感谢客户朋友们一直以来的大力支持，并祝愿您平安健康！

2016年9月30日

